
Intervju z Aljažem Peganom
- virtuozom na drogu

Po odhodu dvakratnega olimpijca v športni
gimnastiki Lojzeta Kolmana se je na gimnastič-
nem nebu kot meteor pojavil Atjaž Pegan, ki je
gimnastične strokovnjake in sodnike opozoril na-
se s svojo težko in odlično izvedeno vajo na
drogu. Na tekmah za evropski pokal v Budimpe-
šti, Rimu in Sofiji je dokazal, da je trenutno
najboljši telovadec na drogu v Evropi. Za svojo
vajo je na vseh treh tekmah prejel še posebno
priznanje za najtežjo in originalno sestavo.

Kje ste začeli vašo športno kariero?
V prvem razredu osnovne šole sem se vključil

v Partizan Vič, kjer sem pod vodstvom Pavliha
Borisa spoznal prve gimnastične prvine. Kasneje
sem na podlagi rezultatov prestopil v Partizan
Trnovo k trenerju Jožetu Mešlu, s katerim uspeš-
no sodelujeva, saj sva razvila eno najtežjih vaj na
drogu.

Kako ste zadovoljni s tekmami evropskega po-
kala?

Vesel sem, da sem na vseh tekmah uspešno
izvedel svojo sestavo na drogu in s tem opozoril
nase gimnastično javnost. S trenerjem sva izredno
zadovoljna, saj je v razvoj take vaje vloženo
ogromno dela. Posebno priznanje pa pomenijo
iskrene čestitke sotekmovalcev, trenerjev in sod-
nikov iz »gimnastičnih držav«.

V letošnji sezoni se je spremenil mednarodni

pravilnik sojenja. Kaj to pomeni za tekmovalca
vašega kova?

Nov pravilnik sojenja je povzročil pravo revolu-
cijo na svetovni gimnastični sceni. Tekmovalci, ki
v svojih vajah nimajo težkih in tveganih prvin,
kljub brezhibni izvedbi ne morejo poseči po višjih
mestih v finalnih nastopih. Meni tak način sojenja
odgovarja predvsem na bradlji na drogu, kjer
imam veliko težkih prvin.

Kako finančno zmorete udeležbo na mednarod-
nih tekmovanjih?

Brez pokrovitelja se ne bi mogel udeleževati
mednarodnih tekmovanj, saj Gimnastična zveza
ne zagotavlja sredstev v celoti. Zadovoljen sem,
da je bila podaljšana pogodba z Imos d. d., saj mi
bo s tem omogočeno nadaljevanje športne kariere
in s tem udeležba na večjih evropskih in svetovnih
tekmovanjih.

Kakšni so vaši ciljji?
Pričakujem uspeien nastop na sredozemskih

igrah, ki bodo v Marseillu v sredini junija in
osvojitev medalje na drogu. V prihodnji sezoni pa
me čakata nastopa na evropskem prvenstvu v Pra-
gi in na svetovnem prvenstvu posameznikov
v Brisbaneu. Največji cilj je seveda kolajna vsaj na
enem od obeh omenjenih tekmovanj.

Aljažu Peganu se za intervju zahvaljujem in mu
želim, da bi svoje cilje uresničil. JOŽE KUNČIČ


